
PROTOKoT NR LO/2OL6

z PosrEDZENtA KOMTSJt PORZADKU PRAWNEGO I PUBUCZNEGO

RADY MIASTA WTOCTAWEK

z dnia 21 wrzeinia 2016 roku
pod przewodnictwem radnej Pani Katarzyny zarebskiej

kt6re odbylo siq w siedzibie Urzqdu Miasta we Wloclawku ul. Zielony Rynek 11/13

W obradach udzial wziqli:

. radna Katarzyna Zarqbska

. radny Janusz Dqbczyiski

. radny Rafal Sobolewski

Proponowany porzqdek obrad:

1. Sprawy orga nizacyjne:

a) otwarcie obrad,

b) stwierdzenie quorum,

c) przyjqcie protokotu nr 9 z dnia 26.08.2015

d) zmiany do porzqdku obrad.

2. Rozpatrzenie oraz zaopiniowanie Informacji o przebiegu wykonania budietu miasta

Wiociawek iWieloletniej Prognozy Finansowej za I p6lrocze 2016 roku.

3. Rozpatrzenie izaopiniowanie Informacji z dziatalnoici Komendy Miejskiej Policji w I

o6lroczu 2016 roku.

4. Zaopiniowanie projektu uchwaty zmieniajqcej uchwale w sprawie ustalenia sklad6w
osobowych stalych komisji Rady Miasta.

5. Sprawy bieiqce iwolne wnioski.



A.1
Sprawy organizacyjno - porzqdkowe.
W posiedzeniu, kt6remu przewodniczyla radna Katarzyna Zarqbska Przewodniczqca Komisji
udzial wziqli czfonkowie Komisji oraz go5cie wg listy obecno6ci stanowiecej zalqcznik do
niniejszego protokolu. O godzinie 830 Przewodniczqca Komisji otworzyla obrady, po
powitaniu cztonk6w Komisji oraz go(ci poinformowala, ii zgodnie z listE obecno6ci w
posiedzeniu uczestniczy trzech czlonk6w Komisji, co wobec skladu wynoszqcego sze6i os6b
stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. Ponadto
Przewodniczqca Komisji poinformowala, i2 w Biurze Rady Miasta znajdowal siq do wglqdu
protok6l nr 9 z dnia 26 sierpnia 2016 roku, z kt6rym cztonkowie mogli siq zapoznai i wnie5i
swoje uwagi. Wobec braku uwag ze strony czlonk6w Komisji, w drodze gfosowania, protok6f
zostal przyjety jednomy6lnie. Nastqpnie Przewodniczqca Komisji skierowala zapytanie do
czlonk6w Komisji czy wnoszq zmiany do porzqdku obrad. W zwiqzku z brakiem uwag Komisja
Porzqdku Prawnego i Publicznego podjqla obrady wedlug ustalonego porzqdku.

Ad.2
Rozpatrzenie oraz zaopiniowanie Informacji o przebiegu wykonania budietu miasta

Wloclawek i Wieloletniej Prognozy Finansowej za I p6lrocze 2015 roku.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonaia Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska, ktora
przypomniala najwainiejsze elementy z wykonania bud2etu informujqc, ie dochody og6lem
zostaly wykonane na poziomie 54,77%, w tym dochody bieiqce wykonano w 55,4 %,

natomiast dochody majEtkowe - 38,25%. Taka struktura wykonania wynika przede

wszystkim z wplyw6w, kt6re wplywajq w wiqkszoSci w I p6lroczu tzn. wplywy z tytulu prawa

uiytkowania wieczvstego, z oplat za zezwolenie na sprzeda2 napoj6w alkoholowych oraz
subwencji o6wiatowej tj. trzynastej transzy dla nauczycieli. Dochody majqtkowe wykonano w
38,25%, dodatkowo do budietu wptynqlo 5.000.000 zl., w zwiqzku z tym, ii CUPT uznal, jako

wydatek kwalifikowany wydatek na roboty, kt6re sqdownie uznane zostafy na rzecz

wykonawcy i zrefundowane. Dochody z mienia wykonano tylko w !9%, w I p6lroczu

dokonano sprzeda2y jednej nieruchomo(ci w drodze przetargu, natomiast w ll p6lroczu
przygotowano do sprzeda2y kolejne nieruchomodci. Regionalna lzba Obrachunkowa w opinii
z wykonania bud2etu za I p6lrocze zwr6cifa uwagq na bardzo niskie wykonanie dochod6w ze

sprzedaiy mienia. Najmniejsze procentowe wykonanie dochod6w odnotowano w dziale
polityka spoleczna, poniewai nie wplynqly Srodki na realizacjq projekt6w unijnych.
Niewykonane zostaly r6wniei zadania z zakresu kultury fizycznej z powodu braku 6rodk6w
na projekty inwestycyjne. Dochody podatkowe wykonano w 55,7%, ich realizacja przebiegla

zgodnie z zalo2onym planem, ponadto udzial we wplywach z podatku dochodowego od os6b
prawnych i fizycznych r6wnie2 wykonano zgodnie z planem, wielko6i tych dochod6w
uzale2niona jest od rzeczywistych wplyw6w z podatk6w dochodowych, natomiast wykonanie
wydatk6w w I p6lroczu wynioslo 43,6!% planu, w tym: wydatki biei4ce to 49,2L%, wydatki
majEtkowe 8,4%. Wydatki bie2qce realizowane byiy zgodnie z upiywem czasu, na jaki zostaly
przyznane. Miasto osiagnqlo nadwyikq bud2etowa w kwocie 55.353.833 zl. Wszystkie
wskalniki z prognozy finansowej w I p6lroczu zostaly zachowane.



Po zakoriczeniu omawianego zagadnienia przez Paniq Skarbnik Przewodniczqca Komisji Porzqdku

Prawnego i Publicznego otworzyla dyskusjq.

W dvskusii udzial wzieli:

Radnv Janusz Debczvriski zapytal Paniq Skarbnik o 2enujqco niskie wykonanie wydatk6w
majqtkowych, kt6re stanowiq tylko 8,48%.
Skarbnik Miasta Janina Radzikowska odpowiedziala, ii w tym roku kilkakrotnie powtarzano
przetargi w przypadku budowy fontanny na Starym Rynku, basenu i hali, nie analizowala
przyczyn tego zjawiska, ale poinformowala, 2e wczejniej r6wnie2 bywaly podobne sytuacje.

Wobec braku innych zgloszeri radnych do zabrania glosu w dyskusji, Przewodniczqca Komisii

poddala pod glosowanie Informacjq o przebiegu wykonania bud2etu miasta Wfoclawek i

Wieloletniej Prognozy Finansowej za I p6trocze 2016 roku.
W wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq 2

czfonk6w Komisji, przy l glosie przeciwnym. W glosowaniu wziqlo udzial 3 czlonk6w Komisji.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.3
Rozpatrzenie i zaopiniowanie Informacji z dzialalnoSci Komendy Miejskiej Policli w I

p6froczu 2016 roku.

Przewodniczaca Komisii radna Katarzvna Zarebska o zabranie glosu poprosila Komendanta

Miejskiej Policji Stawomira Kosi6skiego, kt6ry poinformowal, ii w I p6lroczu wszczQto og6lem

2436 postQpowania przygotowawcze. W por6wnaniu do I p6lrocza 2015 roku wszczQto mniej

o 267 postepowan. Gf6wne kategorie przestQpstw to: kryminalne, gospodarcze i drogowe. W

I p6lroczu zgloszono 1169 przestQpstw kryminalnych z tego 969 zgfoszef dotyczylo miasta

Wloclawek igm. Wlociawek. Przestqpstw gospodarczych jest trochq wiqcej iw zwiazku z

tym nasilone dziatania skierowane sq na wykrywalnoii tych przestQpstw, kt6re dotycza

miqdzy innymi wyludzeri podatku Vat, program6w unijnych. Ponadto du2o przestqpstw,

wykrocze6, interwencji spowodowanych bylo na gruncie spoiywania alkoholu, stan

nietrzeiwosci ma ogromny wplyw na poczucie bezpiecze6stwa. W celu ograniczenia

przestqpczoSci nieletnich wiele uwagi poSwiqcono zjawisku patologii w rodzinie, jako

podlo2a przestqpczoici nieletnich. W gt6wnej mierze dzialania polegaty na edukacji oraz

informowaniu nieletnich o konsekwencjach prawnych popetnionych czyn6w. Wskazywano

mo2liwo(ci r62nych form 2ycia rodzinnego ispolecznego, uczono umiejqtnoici ,,odmawiania"
uczestnictwa w grupie przestqpczej. W trakcie omawianej Informacji Radnv Janusz

Debczvriski zapytat o wsp6lpracq Komendy ze StraiE Miejskq, Pan Komendant odpowiedzial,

ie wsp6lpraca uklada siq bardzo dobrze, funkcjonariusze wzajemnie sie uzupeiniaje, nie ma

miqdzy nimi rywalizacji, natomiast Przewodniczaca Komisii radna Katarzvna Zarebska

zapytala czy pelniony jest wsp6lny patrol na ulicy 3-go Maja, Pan Komendant odpowiedziaf,

ie wsp6lny patrol ju2 funkcjonuje. Radnv Rafal Sobolewski zaproponowat, aby podjqi pracq

nad programem zerowej tolerancji dla spo2ywania alkoholu na ulicach we Wlocfawku,
poniewa2 dobrze to nie funkcjonuje, je2eli chodzi o analizowanie takich zachowaf i

zapobieganie im, dlatego, 2e jest to bardzo zauwaialne wir6d mieszkafc6w, a przede

wszystkim godci odwiedzajqcych nasze miasto.



Wobec braku zgioszefi radnych do zabrania glosu w dyskusji, Przewodniczaca Komisji
poddala pod glosowanie Informacje z dzialalnoici Komendy Miejskiej Policji w lp6froczu
2016 roku.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci trzech radnych, za przyjqciem

Informacji czlonkowie Komisji opowiedzieli siq jednomy6lnie, przy braku glos6w przeciwnych

i wstrzymujqcych sig.

Ad.4
Zaopiniowanie projektu uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia sklad6w

osobowych statych komisji Rady Miasta.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonata Dvrektor Biura Radv Miasta

Pani Malgorzata Feliniak, kt6ra poinformowala, ie propollowany projekt uchwaly normuje
zmiany, jakie zaszly w Radzie Miasta w zwiqzku z decyzjami podjqtymi, co do

PrzewodniczQcych Komisji Rewizyjnej i Komisji BudZetu, Rozwoju i Promocji Miasta.

Przewodniczqcy Rada Miasta realizuje wniosek zlo2ony przez Paniq Radnq Olgq Krut-

Horonziak, kt6ra zrezygnowala z pracy w Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji i zlo2yta akces

do pracy w Komisji Edukacji.

Wobec braku gtos6w w dyskusji na przedstawiony temat, PrzewodniczEca Komisji poddaia

pod glosowanie przyjqcie ww. projektu uchwaly.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici trzech czlonk6w Komisji za

przyjqciem projektu uchwaly czlonkowie Komisji opowiedzieli siq jednomy5lnie pozytywnie'

Opinia do projektu uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu

Ad.5
Sprawy bieiqce i wolne wnioski
Przewodniczaca Komisii radna Katarzvna Zarebska poinformowata, ii do Komisji Porzqdku

Prawnego i Publicznego wplynqfy dwa pisma od Pana Komendanta Miejskiej Policji we

Wloclawku, pierwsze dotyczqce zakupu dw6ch pojazd6w czterokofowych typu Quad dla

Komendy Miejskiej Policji we Wloclawku, natomiast drugid pismo w sprawie dofinansowania
patroli policjant6w na kwotq 150.000 tys. W zwiqzku z tym Komisja wypracowala wniosek do

Pana Prezvdenta o dofinansowanie zakupu dw6ch pojazd6w czterokolowych typu Quad dla

Komendy Miejskiej Policji we Wloclawku. Szacowany koszt zakupu jednego pojazdu

czterokolowego typu Quad (CF Moto 550) wynosi 25.000 tys. zl., natomiast koszt zakupu

og6tem wynosi 50.000 tys. zl. Posiadanie pojazd6w utatwiloby pelnienie sluiby majEcej na

celu zapewnienie bezpieczefstwa przede wszystkim mieszkaicom spedzajacym wolny czas

na terenach lesnych i przywodnych zar6wno w okresie letnim, jak i zimowym.

Przewodniczqca Komisji poddaia pod glosowanie ww wniosek. Za wnioskiem pozytywnie i

jednomySlnie opowiedzialo siq 3 czfonk6w Komisji.

Ponadto Komisja wypracowala drugi wniosek do Pana Prezydenta o przeznaczenie Srodk6w

w kwocie 150.000 tys. zl. na dodatkowe slu2by platne w rejonie miasta Wtocfawka pelnione

przez policjant6w w 8-godzinnych patrolach platnych po 180 zl. brutto, kt6re pozwolq na

wykorzystanie ich do dodatkowych 833 sfu2b ukierunkowanych w szczeg6lno6ci na

przeciwdzialaniu przestqpczo6ci, zakl6caniu porzEdku, ograniczeniu zjawisk patologicznych

zwiqzanych ze stosowaniem 6rodk6w odurzajEcych takich jak: alkohol, narkotyki i dopalacze

oraz przeznaczonych do zabezpieczenia organizowanych przez miasto Wtoctawek imprez

masowvcn.



Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska poddala'pod gtosowanie drugi wniosek, za

kt6rym 3 czlonk6w Komisji opowiedziato siq pozytywnie i jednomySlnie.

Komendant Miejskiej Policji Sfawomir Kosifiski podziqkowal radnym za przychylnoSC i

wyrozumiatoSd w przedmiotowych sprawach.

Wnioski stanowiq zalqcznik do protokofu.

Wobec wyczerpania ponqdku obrad PrzewodniczQca Komisji radna Katarzyna Zarqbska

zakof czyla posiedzenie.

Na tym protok6f zakoiczono.

Pzewodniczpa Komlrli

Poz4dku Praumego i Publlcanego

&&'roqonqe,
Kabrzyna Zaftbaka

Soorz E.Pmlk BRM



Komisja porzqdku

Prawnego ipubliczneoo
Rady Miasta Wfoctawik

Wloclawek, dnia 21 wrzesnia 2015 roku

BRM. 0014.5.27 .2016

Prezydent Miasta Wloclawek

wNrosEK NR 5/2016

Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego

z dnia 21 wrzeSnia 2016 roku

Komisja PorzEdku Prawnego i Publicznego Rady Miasta Wloctawek wnioskuje do Pana

Prezydenta o dofinansowanie zakupu dw6ch pojazd6w czterokolowych typu Quad dla

Komendy Miejskiej Policji we Wtoctawku. Szacowany koszt zakupu jednego pojazdu

czterokolowego typu Quad (CF Moto 550) wynosi 25.000 tys. zl., natomiast koszt zakupu

og6lem wynosi 50.000 tys. zl. Posiadanie pojazd6w ulatwiloby pelnienie slu2by majqcej na

celu zapewnienie bezpieczefistwa przede wszystkim mieszkaicom spqdzajqcym wolny czas

na terenach lesnych i przywodnych zar6wno w okresie letnim, jak i zimowym.
Prosimy o zaplanowanie i umieszczenie ww irodk6w w budiecie miasta na rok2Ol7.

Zalqcznik do wniosku stanowid bqdzie pismo Komendanta Miejskiej Policji z dn.31.08.2016 r.

Za wnioskiem pozytywnie ijednomySlnie opowiedzialo siq 3 czlonk6w Komisji.

Z powdidniem

Katarzyna Zarqbska

d.,lanrvv,* ),#{--
I

Pzewodniczq0a Komisji Poz4dku
Prawnego i Publicznego

E. P.



Komisja Porz4dktt

Prawnego i Publicznego

RadY Miasta VJloclawex

8RM.0014.5.28.2015

Wlocfawek, dnia 21 wrzeinia 2015 roku

Prezydent Miasta Wloclawek

wNrosEK NR 6/2016

Komisji Porz4dku Prawnego i Publicznego

z dnia 21 wrze3nia 2015 roku

Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego Rady Miasta Wloclawek wnioskuje do Pana

Prezydenta o przeznaczenie Srodk6w w kwocie 150.000 tys.zl. na dodatkowe slu2by platne w
rejonie miasta Wloclawka pelnione przez policjant6w w 8-godzinnych patrolach pfatnych po

180 zl.brutto, kt6re pozwolq na wykorzystanie ich do dodatkowych 833 slu2b

ukierunkowanych w szczeg6lno6ci na przeciwdziafaniu przestqpczo6ci, zakl6caniu porzqdku,

ograniczeniu zjawisk patologicznych zwiqzanych ze stosowaniem 6rodk6w odurzajacych

takich jak: alkohol, narkotyki idopalacze oraz do zabezpieczenia organizowanych przez

miasto Wtoctawek imprez masowych.

Prosimy o zaplanowanie i umieszczenie ww 6rodk6w w bud2ecie miasta na tok20!7.

Zalqcznik do wniosku stanowid bqdzie pismo Komendanta Miejskiej Policji z dn.19.09.2076 r.,

znak E-11880/16 .

Za wnioskiem pozytywnie ijednomySlnie opowiedzialo siq 3 czionk6w Komis.li.

Z powoianiem

Katarzyna Zarqbska

Wnryryb-
Pnewodniczqca Komisji Pozqdku

Prawnego i Publicznego

E. P.



Komisja porzEdku

Prawnego i publiczneoo

Rady Miasta Wfoctaw&

BRM. 0014.5.25.2016
Wloclawek 21 wrzednia 2016 roku

Rada Miasta Wlocfawek

OPINIA Nr 22l 2016
KOMISJI PORZADKU PRAWNEGO I PUBTICZNEGO

RADY MIASTA WIOCTAWEK

z dnia 21 wrzeinia 2016 ROKU

Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego Rady Miasta, podczas posiedzenia
w dniu 21 wrzeinia 2016 roku pozytywnie zaopiniowafa zmieniajqcq uchwalq w
sprawie ustalenia sklad6w osobowych stalych komisji Rady Miasta.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 3 radnych za

wydaniem pozytywnej opinii cztonkowie Komisji opowiedzieli siq jednomyslnie, przy

braku glos6w przeciwnych i wstrzymujqcych siq.

Z powaianiem

Radna Kahrryna Zarqbska

W*f JKa
Pnewodniczqca Konisji

Ponqdku Pnwnego i Publicznego



^ Komisja porzadku

*11;ffiilil',l,tj:itrtr

BRM. 0014.5.26.2016
Wloclawek 21 wrzeinia 2016 roku

Prezydent Miasta Wloclawek

OPIN|A Nr 23l 2016

KOM]SJI PORZADKU PRAWNEGO I PUBLICZNEGO

RADY MIASTA WIOCIAWEK
z dnia 21 wrzeinia 2015 ROKU

Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego Rady Miasta, podczas posiedzenia

w dniu 21 wrzeinia 2016 roku pozytywnie zaopiniowala Informacjq o przebiegu

wykonania bud2etu miasta Wloclawek i Wieloletniej Prognozy Finansowej za I

p6lrocze.

W wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii

opowiedzialo siq 2 czlonk6w Komisji, przy l glosie przeciwnym oraz braku glos6w

wstrzymu.jEcych siq. W glosowaniu wziqto udzial 3 czlonk6w Komisji.

Z powaianiem

Radna Kahnyna hrqbska

Wx,f -9,W6{L
Pnewodnlczqca Komisji

Porzadku Pnwnego i Publicznego


